
 

Komise pro rozvoj informačních technologií 

Datum: 28.04 2011  Místo: Restaurace Opat 

Přítomni: Ladislav Šorčík, Karel Koubský, Aleš Kerner, Jan Moravčík, Lukáš Jelínek, Petr Kaizner - host 

Začátek: 19.00 

 Aleš Kerner informoval o infrastrukturních problémech datové sítě na ZŠ Jana Palacha 

 KHDOŠ 

o ZŠ Žižkov – při připojování vedení školy nekooperovalo. Správa IT je na škole 

outsourcována, včetně správy hlavního routeru (nelze nastavit dohledování hlavní 

internetové brány). Velmi špatně řešená infrastruktura. Např. 3 routery za sebou. 

o ZŠ Jana Palacha – potřebovali akutně změnit připojení, došlo ke vstřícnému jednání. 

Připojení realizováno. Správa sítě je outsourcována. Na síti používají systém Novel. 

Byla představena koncepce připojení školy pomocí optického kabelu. 

o Konstatována nutnost vytvoření koncepce rekonstrukce datových sítí a jejich 

infrastruktury na všech školách. 

 Kontrola úkolů z minulé schůze. 

o Karel Koubský – kontakt na google – v řešení. 

o Karel Koubský – exkurze na IT – může být kdykoliv. Bylo odloženo kvůli schůzce 

ohledně kamerového systému. 

o Ladislav Šorčík – otázky na IT – v řešení. 

o Karel Koubský – žádost o součinost s přípoloží – teprve vysoutěžen projektant, úkol 

pokračuje. 

o Karel Koubský – sezvat zájemce o natáčení zasedání zastupitelstva – snížena priorita 

o Karel Koubský – přístup na mu.kutnahora.cz - pokračuje 

 Technologické centrum 

o Na MěÚ bylo prezentováno jedno možné technologické řešení. 

o IT komise se chce podílet na přípravě zadávací dokumentace. 

 Stav IT na MěÚ 

o Správa městských domén je outsourcována. 

o Proběhl krátký brainstorming ohledně rekonstrukce IT. 

 Kamerový systém ve městě 

o Žalostný stav. 

o Je třeba nakupovat s rozmyslem. 

o Dohodnuto setkání se zástupci městské policie. 

 Nové úkoly 

o Kolektiv – vytvořit popis pozic pro nový IT tým, popsat požadavky. 


